
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 265
I forlængelse af samråd om sagsbehandlingstiderne i Skatteankestyrelsen, jf.
SAU alm. del – samrådsspørgsmål Z og Æ, bedes ministeren oplyse, hvilke
kriterier Skatteministeriet lagde til grund, da man i foråret 2016 ansøgte om en
forlængelse af merbevillingen til Skatteankestyrelsen for perioden 2018 – 1.
kvartal 2019 med henblik på at kunne nedbringe sagspuklen af FFF-sager,
herunder hvordan en produktivitetsstigning på 300 pct. blev anset for reali-
stisk. I forlængelse heraf bedes ministeren redegøre for, hvilke tiltag ministe-
ren vil tage for at nedbringe sagspuklen, når det nu viser sig, at det ikke er
realistisk på baggrund af merbevillingen, hvilket ministeren bekræftede ved
samrådet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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